
 

 

Referat fra styremøte 30.-31.Januar 2025 

Sted: Hurdalsjøen Hotel 

Til stede: Tanja Alme, Anne Britt Hauge, Linda Falch-Koslung, Åshild Knatten, Anett Skorpen Tarberg, 

Fredrik Von Löwensprung Eiesland og Jannicke Rabben. 

 

Saksliste: 

Nr. Saksliste Vedtak/beslutning Ansvarlig/frist 

1 Godkjenning av 
saksliste 

Godkjent uten anmerkning Alle 

2 Handlingsplan 
2024/2026 

Gjennomgås nærmere ved neste styremøte i april. Alle 

3 Tidsskrift Gjennomgang av innhold v/Anett:  

- Redaksjonen planlegger å ha flere Smånytt 
artikler med lengre lengde. Det forslås at 
Smånytt kommer tidligere i bladet og andre 
artikler senere.  

- Ny annonse for innmelding av nye 
medlemmer – Linda lager illustrasjon, vi tar 
også bilde av styret. Er det mulig å få QR-kode 
for innmelding av nye medlemmer? – Linda og 
Fredrik sjekker opp med medlemstjenesten. 

- Forside – skal vi ha bilde av en eller flere 
artikkelforfattere? Linda sjekker med 
artikkelforfattere. Evt lages det en illustrert 
forside.  

- Redaksjonen og Jannicke tar et møte med 
Kristin for å revurdere avtale.  

- Ifht lengde på tidsskrift – vi ser an fra gang til 
gang. Bør ikke overskride 100 sider.  

- Survey til medlemmer – tidsskrift digitalt eller 
papirutgave. Gjennomgang i plenum. 
Undersøkelsen sendes ut en av de nærmeste 
dagene.  

- Annonser: Solgt ca 9-10 sider i de kommende 
tidsskriftene for 2025.    

- Diskusjon rundt å tone ned info om sam.arb 
artikler ifht Sykepleien. Dette må vi diskutere 
nærmere på neste styremøte.   

- Trekning av artikkel-vinner.  

Redaktør og 
redaksjonsutval
get/Alle 



4 Lokallag-

lokallagsledersa

mling 2024  

Gjennomgang v/Anne Britt: 
- Lokallagsledersamling ble avholdt høsten 

2024.  
- Det planlegges at fylkeslag skal ha egen farge 

på navnebånd på kreftsykepleierkonferansen.  
- Lokallagskontakter planlegger å ha møter med 

interesserte som kan tenke seg å starte 
lokallag der hvor dette ikke er i dag.  

- Lokallagskontakter følger også opp 
eksisterende lokallag.   

Anne Britt 

5 Økonomi 
 

Gjennomgang v/Åshild 

- Vi ligger greit an ifht budsjett. 

Åshild 
 

6 Ny rollup + 
diverse materiell 
 

- Åshild har innhentet tilbud på materiell fra 
ulike firma.  

- Det planlegges nye rullups til konferansen, 
både for lokallag og oss.  

- Det planlegges gaver til hedersgjester og 
styremedlemmer som går ut: Det foreslås 
plaketter, vase. Åshild og Tanja sjekker opp 
videre.  

Åshild/Tanja  

7 Medlemmer – 
vervekampanje – 
trekke vinnere 
 

- Totalt 1788 medlemmer.  
- Det foreslås å forsøke rekruttering for 

eksempel på konferansen og på 
utdanningsinstitusjonene som har 
videreutdanning i kreftsykepleie.  

- Det foreslås å lage A5-kort med hilsen, 
nøkkelkompetanse og info om innmelding 
som vi legger i notatbok som deles ut. Vi ser 
mer på dette på neste styremøte. Anne Britt 
og Åshild sender mail til 
utdanningsinstitusjonene.  

- Medlemsportalen – strategi NSF – vi må gi 
tilbakemelding fra faggruppen. Jannicke og 
Åshild ser på innspill.  

Åshild/Tanja/JA
nnicke/Anne 
Britt 

8 WEB/SOME  
 

v/Jannicke: 
- WEB – Noen utfordringer ifht publisering.  
- SOME – Jannicke – adventskalender, liten 

respons.  
- Vurdere splitt av WEB/SOME ved neste 

valg/reorganisering.  

Jannicke 

9 Stipend v/Jannicke: 
A- Tildeling av prosjektmidler – tildeles ikke i 

år grunnet mangelfulle søknader.  
B- Bruke mer midler på konferansestipend 

siden det ikke tildeles prosjektmidler? 
C- Stipend til landskonferansen: 20 stipend 

er tildelt + 1 stipend til EONS. Tildelte 
stipend kan ikke fritt omdisponeres til 
andre konferanser. Det gis 10 ekstra 
stipend, a kr 7 500,-. 

Jannicke/Åshild 



Vi bør sette klarere regler før utlysning av 
neste års stipender. For eksempel ifht 
ansiennitet, ant år siden siste utbetalte 
stipend osv.  

10 Landskonferanse 
2025 

Gjennomgang v/Tanja og Anne-Britt:  
-Noe info er kommet ut på hjemmesiden.  
-Gjennomgang av foreløpig program, sosialt program, 
sponsorer, dekking overnatting for lokalkomite, 
æresgjester, diverse.  
-For oss i styret: Fly man kveld/el tirs morgen. Retur 
fre etter kl 14.  
-Fakturagebyr på konferansefaktura. Noen deltakere 
har reagert på dette.  

Tanja/Anne-
Britt 

11 Landskonferanse 
2027 

Konferanselokaliasjon er besluttet. Vi gleder oss over 
at et lokalstyre har tatt på seg oppgaven.  

Alle 

12 GF 2025 – - 10.september 2025 kl 17-19. 
- Aktuelle saker 
- Valg 2025. Alle i styret stiller til gjenvalg. 

Fungerer rolle/oppgavefordeling slik den er nå 
eller  bør vi revidere? Linda kunne ønske 
bytte. Fredrik blir lokallagskontakt sammen 
med Anne Britt.   

- Styrets beretning, hva har vi gjort, økonomi, 
andre spesielle saker. Eks godkjenne ny 
kompetansebeskrivelse. Kan informere om at 
det er pågående arbeid.  

- Rolle og funksjon for vara bør drøftes – hvilke 
oppgaver skal den ha?  

Alle 

13 Kreftsykepleieut
danninger – 
utdanningskonta
kt  
 

-Beskrivelse av kreftsykepleieres kompetanse, 
funksjon og ansvar. Styret gir mandat til Jannicke og 
Anett som vil revidere. Innspill gjennom planlagt 
workshop. Vil føre videre til oppdatering av nettside.  
-Nettverk for undervisere innenfor kreftsykepleie. 
Møtes x 1/år. Skal møtes i Bodø. Jannicke har fått 
invitasjon.  
-Jannicke og Anett sender inn info om at de er 
utdanningskontakter i FKS.  
-Åshild sjekker opp om NSF gjennom 
medlemsregisteret kan finne ut hvilke medlemmer 
som er ansatt i akademia/staten. Ved behov for 
innspill til enkelte saker vil det være fint å ha 
opplysninger til ansatte i akademia.  
-Fjerne utdatert innhold på WEB-side.  

Anett/Jannicke/
Åshild 

14 Gjennomgang 
aktivitet/fagutvik
lingsmidler 

-Det er kommet 3 søknader. 1 fra vår faggruppe. Etikk-
søknad fra FKS og ledere, Vestland til konferanse, 
Sigrid Skarsholt til empatisk kommunikasjon. Vi 
foreslår at midler går til etikk og konferanse. Det er 
arb.utvalget som avgjør.  

Alle 

15 Samarbeid 
kreftforeningen 

Tanja har hatt noen møter med kreftforeningen 
vedrørende å få kreftkoordinator lovpålagt samt ha 
kreftkoordinator med kreftsykepleierkompetanse. 

Tanja 



Planlagt videre samarbeid – Hva tenker 
Kreftforeningen? Ta opp temaet på Arendalsuka?  
Forsøke å få til samarbeid – Tanja følger opp.  

16 Saker med ekstra 
fokus denne 
styreperioden 

-Se også sak 15. 
-Pakkeforløp hjem -sende ut ny us – Tanja har hatt 
eget møte med Kreftforeningen før jul. Sende ut ny 
undersøkelse ila feb. Mellom spm 3 og 4. Er det 
utviklet prosedyre? Tanja skal redigere og sende ut.  

o Kreftkoordinator lovpålagt? 
o Kreftkoordinator med 

kreftsykepleiekompetanse  
-Etikk – sam.arb med sykepleieledere og prosjekt med 
andre faggrupper. Hatt møte i jan og sendt søknad om 
midler. Plan videre – flere webinarer, egen digital 
plattform for å samle etiske dilemmaer/utfordringer, 
hvordan bruke 6-trinnsmodellen. Tanja skal til Oslo i 
feb. Tanja skal på konferanse i Helsinki – dekkes 
antagelig av sentralt fagforum og midler.  
-Starten av 2026 - lage heldag for etikk. Sam.arb med 
med.senter for etikk? Rådet for spl-etikk? 
-WORKSHOP: hva er kreftsykepleiekompetanse – gr.1: 
Jannicke, Åshild, Tanja og Fredrik. Gr.2: Anett, Linda 
og Anne-Britt. Notater er oversendt Tanja. 

Tanja/Alle 

17 Diverse 
høringssvar og 
offentlige 
dokumenter 

-Se sak 23.  
-Gjennomgås nærmere på neste styremøte i april.   

 

18 EONS 
 

v/Linda og Jannicke: 
-Litt nye krefter i styret hos EONS. Linda videresender 
oppdatert info.  
-Bør noen fra Norge inn i arb.grupper i EONS? Hvem 
kan være aktuell? 

Linda/Jannicke  

19 Samarbeid 
pasientforeninge
r 

v/Linda: 

-Arendalsuka: De av oss som kan bør delta.  
- Fysisk aktivitet forebygging av tarmkreft.  
Samarbeid med Norilco – Tanja hatt 2 møter med de. 
Gunnar Bovin skal være med på arrangement. Anne 
Hafstad skal lede. Ingrid fra kreftforeningen skal være 
med. Forebyggende helsearbeid er tema.  
-Karsinor – nasjonal fagdag på Lillestrøm - Linda og 
Fredrik skal delta fra FKS 24.april – dato er nå utsatt – 
Tanja oppdaterer med ny dato. 
-Prostatadagen – Linda deltok . 
-Gynkreft – fokus i vårens tidsskrift 2025. 
-Vi tar aktivt kontakt med pasientforeningene og 
ønsker et tett samarbeid fremover.  

Linda/Tanja 

20 Markering av 
verdens kreftdag 
4.februar – hva 
gjør vi? 

4.feb: 2 filmer er klare. Jannicke publiserer.  
18.mai: Fokus på kreftsykepleierkompetanse. Få noen 
politikere til å si noe? Ledere? Ordførere? 
Helseministeren? Tanja tar kontakt og hører om han 
kan spille inn en video. Evt Tone Trøen.  

Tanja/Jannicke 



21 Styremøter 2025 Digitalt styremøte – 13.mai kl 10-16. Digitalt 
styremøte torsdag 19.juni kl 10-16 – planlegge GF. Tirs 
10.sept – GF, digitalt eller fysisk.   

Alle 

22 SF Gjennomgås på neste styremøte.   Alle 

23 Eksempler på 
oppgaveglidning 
– hvem sender 
inn? 

Kommet ny mail fra Anne Grete Erlandsen – fag og 
helsepolitisk avd. oppgavedeling. Ønskelig med 
eksempler og innspill fra praksis. Frist 20.feb. Vi har 
sendt inn tilbakemelding tidligere, i 2024. Palliativ 
plan. Spl i større grad overtar ktr i pol.klinikk. Hvordan 
sikrer man kvaliteten når dette gjøres? Tanja ønsker 
tilbakemelding fra oss alle innen 16.feb.   

Tanja/Alle 

24 Konferanser 
2025 

Sykepleierkongressen i Grieghallen 26. og 
27.november – Hvem skal dra? Etikk skal være i fokus.  

Alle 

25 Eventuelt Famcan – Tanja sitter i forskningsprosjekt, bruker- og 
stakeholderpanel. Hvordan er det å være pårørende 
og hvordan påvirker dette livskvaliteten til pårørende. 
Hvor mange er det i Norge som opplever kreft i nær 
familie? Hvordan påvirker dette studie og 
arb.kapasitet hos barn, partner? Fått midler fra Dam 
stiftelsen. Astrid Syse fra FHI. Tanja sender ut info, må 
ikke videresendes/deles.   
 
Teams – Noe innloggingsproblemer for noen.  
  

To do list: 
- Tanja – sam.arb med Kreftforeningen 
- Tanja – sam.arb med Norilco 
- Kreftsykepleierkompetanse – skal vi be om 

hjelp utenfra? 

Alle 

 
 


